



鉄道は、  
移動手段じゃなくて、  
旅そのものだと思う。

Trains are not just a means of transportation  
they are part of the much deeper journeys we take throughout life.

铁道不仅是一种交通工具，还是一种旅行。

駅のホームに次々とやってくるカラフルな電車たち。  
初めて新幹線に乗った時のワクワク。  
ユニークで美しい観光列車で過ごした時間。  
鉄道大国と呼ばれる日本では、鉄道は旅そのものです。  
日本を巡った思い出を、家族や、自分へ。

Whether it's your first ride on a Shinkansen, a scenic trip on a luxury resort train, or simply the joy of watching trains glide by at the station, this series lets you effortlessly capture the memories of your beloved train journeys.

不停驶入车站的火车，第一次乘坐新干线时的新鲜感，在独特而美丽的观光列车中度过的美好时光…  
在日本，铁道本身即是旅行。您可以为自己或家人购买本系列产品，来留住在日本旅行时的美好回忆。



## 旅するNゲージ

An unforgettable journey in N scale.





E5系新幹線「はやぶさ」  
E5 Series Shinkansen "Hayabusa"

12-002 ¥3,850  
好評発売中 | Available Now



E6系新幹線「こまち」  
E6 Series Shinkansen "Komachi"

12-003 ¥3,850  
好評発売中 | Available Now



E7系新幹線「かがやき」  
E7 Series Shinkansen "Kagayaki"

12-004 ¥3,850  
好評発売中 | Available Now



N700S新幹線「のぞみ」  
N700S Series Shinkansen "Nozomi"

12-005 ¥3,850  
好評発売中 | Available Now



E259系「成田エクスプレス」  
E259 Series "Narita Express"

12-001 ¥3,850  
好評発売中 | Available Now



E353系「富士回遊」  
E353 Series "Fuji Excursion"

12-006 ¥3,850  
好評発売中 | Available Now

## 新ラインナップ | New Line up

0系新幹線  
0 Series Shinkansen

12-008 ¥3,850

2025年7月発売  
Available from July 2025

E8系新幹線「つばさ」  
E8 Series Shinkansen "Tsubasa"

12-007 ¥3,850

2025年8月発売  
Available from August 2025



JR東日本商品化許諾済 JR東海承認済 JR西日本商品化許諾済

## 製品内容 | Contents



「旅する N ゲージ」は、日本の老舗鉄道模型ブランド KATO による、お土産や旅の記念になる N ゲージ鉄道模型のディスプレイ用モデルです。人気の新幹線を中心に、旅にちなんだ車両をラインナップ。鉄道模型をライトにコレクションしたい方にもおすすめです。

"An unforgettable journey in N scale" is a series of N-scale display models made by KATO. We have created an exciting lineup, starting with the Shinkansen, to capture a variety of different journeys. Perfect as a gift or a souvenir, these models can add a sentimental touch to your collections.

“N比例铁道之旅”系列是KATO的静态铁道模型系列。我们在这个产品线中加入了以备受欢迎的新干线为首的与旅行密切相关的车辆，您可以将其作为纪念品来购买。除了一般的玩家之外，我们同样推荐想简单收藏的玩家购买本系列产品。